



Operating Theatre Charges 手術室費用

Class of Room		Standard (3-bed & 2-bed) 標準 (3人及2人房)	Second Class (1-bed) 二等 (1人房)	Premium & Deluxe Private 優質及尊貴私家房	Low Charge Bed 低收費病床	OPD 門診
		HK\$	HK\$	HK\$	HK\$	HK\$
1 OT charges provided by duration 手術室收費	First 30 minutes	\$ 2,830	\$ 4,245	\$ 4,811	\$ 2,123	N/A
	First 60 minutes	\$ 4,530	\$ 6,795	\$ 7,701	\$ 3,398	N/A
	Each additional 15 minutes	\$ 670	\$ 1,005	\$ 1,139	\$ 503	N/A
4 Recovery Room Charge 復甦室收費	Each 15 minutes	\$ 360	\$ 540	\$ 610	\$ 270	N/A

Surgical cases that begin during out-of-hours will incur a 50% surcharge on top of the normal (according to ward type) operating room charges.
於非辦公時間開始之手術，將按房別收取額外50%之手術室費用。

Out-of-hours are defined as 10pm to 7am daily, plus Friday after 6pm and all day Saturday. When a patient undertakes multiple surgical procedures, he shall be charged the aggregate of the highest charge rate plus 50% of subsequent operations.
手術室之非辦公時間為平日晚上十時至翌日早上七時，星期五下午六時後及星期六全日。如病人同時進行多項手術程序，則按其中收費最高者額外收取50%費用。

The above charges only include the rental fee of the operating room. All medication, consumable supplies, special equipment and instruments are not included.
以上費用僅包括手術室的租金。不包括所有藥物、消耗品、特殊設備和儀器。

1) The above prices are for your reference. There may be further details that are not included here. Please re-confirm the prices with our staff prior to receiving treatments or examinations.

上述資料謹供參考，詳情未能盡錄，務請於接受檢查或治療前查詢有關詳情。

2) Doctor's fee and medication fee are excluded (except when otherwise specified).

上述收費不包括藥費和醫生費（特別註明除外）。

3) Charges will be adjusted for urgent care service and services provided during non-office and non-clinic hours.

非門診或辦公時間，及急診服務的收費會有所調整。

4) Price and product information are subject to change without prior notice.

收費及服務詳情如有任何更改，恕不另行通知。